
 

Verslag van de vergadering Stadsraad gehouden op 1 november 2023 in 
verenigingsgebouw St. Pieter 
 
Aanwezig: Jan Mol (voorzitter); Dirk Appel (notulist); Jacco Spil;  Robert Gieling;  
Afwezig: Arie Slotemaker; Rika Hof-Lanjouw wegens ziekte. 
Gast: Raadsleden Siem Zeilemaker (Morgen) en Roel Braaksma (Gemeentebelangen) 
 
1. Opening: 

Jan heette iedereen welkom.   

Notulen van de vergadering van 10 oktober 2023 werden goedgekeurd.  

Siem Zeilemaker merkte in aanvulling betreffende locatie van de lappendag 2023 op dat hij 

bij de gemeente Medemblik de optie heeft opgegeven, om te bezien of deze markt op het 

gras langs de Westerhaven kan worden gehouden.  Het wachten is nu op het antwoord van 

de gemeente zowel op dit idee als op de door de stadsraad verzonden email betreffende dit 

onderwerp. 

2. Er waren geen mededelingen. 
 

3. Ingekomen stukken: 
- 13-10 uitnodiging bijeenkomst omgevingsvisie op 19-10. 

Jan deelde mede, dat hij samen met Arie Slotemaker aanwezig is geweest op een 
bijeenkomst van de dorpsraden in Abbekerk, waarin betreffende de omgevingsvisie door 
de leden van de raden vragen/opmerkingen mochten worden gesteld. 
Betreffende deze bijeenkomst was verder weinig te melden. 
In het 3e kwartaal van 2024 zal de omgevingsvisie mogelijk worden vastgesteld. 
Siem Zeilemaker en Roel Braaksma gaven uitleg over enkele aspecten van de 
toekomstige Omgevingswet.  
Jan gaf aan, dat hij het belangrijk vindt, dat een visie wordt geformuleerd, waarbij meer 
op de langjarige toekomst gebaseerde ontwikkelingen  worden geschetst/vastgelegd. 

- 15-10 notulen gezamenlijke kernraadsvergadering. 
Op de rondgestuurde notulen waren geen op/aanmerkingen.  
Siem Zeilemaker en Roel Braaksma vertelden over de structuur en wijze van functioneren 
van de dorpsraden in de gemeente Súdwest-Fryslân. Zij zijn daar op werkbezoek 
geweest. 
In deze gemeente worden de dorpsraadleden gekozen. Deze raden nemen meer initiatief 
ten aanzien van voorzieningen in de kernen en kunnen beschikken over een financieel 
budget om een en ander te realiseren. 
In tegenstelling tot de situatie daar, bevinden wij ons in een situatie waarin een gebrek 
aan vrijwilligers is om deel uit te maken van de stadsraad. 
(opm. notulist: Súdwest-Fryslân is een gemeente in de Nederlandse provincie Friesland en is 

gelegen in de regio Zuidwest-Friesland. De gemeente heeft 90.873 inwoners en een 
oppervlakte van 908 km², onderverdeeld in 578 km² land en 330 km² water. Hiermee is het 
qua oppervlak de grootste gemeente van Nederland.) 

- 15-10 uitnodiging MBG voor 17-11. 
Rob gaat kijken of hij deze kan bijwonen. 

- 16-10 uitn. info Gem. Sportbedrijf op 19-10 



Geen opmerkingen. Is per 1 november 2023 van start gegaan. 
- 20-10 uitn. MBG voor 2-11  
- 19-10 uitn. GVVP voor 31-10 

Dirk en Rob deden verslag van de door hen op 31 oktober 2023 bijgewoonde voorlichting 
in het gemeentehuis te Wognum.  
Vrijwel alle kernraden waren vertegenwoordigd, LTO, Fietsersbond en VVN. 
Uitleg werd daar gegeven door medewerkers van Royal HaskoningDHV betreffende de 
verbetering van veiligheid in het verkeer, leefbaarheid en veiligheid lintbebouwing/ 
kernen en verbeteren van fietsroutes  in de gemeente Medemblik, de prioritering qua 
aanpak enzovoorts. 
Het maatregelenpakket GVVP is/wordt aan het  gemeentebestuur overhandigd.     
De vaststelling hiervan door het gemeentebestuur is gepland op 21 december 2023. 

 
 
4. Actualiteiten taakvelden: 
 Contacten instanties: geen mededelingen. 
 Wonen, huisvesting:  geen mededelingen. 
 Zorg en Welzijn: geen mededelingen. 
 Veiligheid en verkeer: mededeling door Rob en Dirk. Zie bovenstaand. 
 Energietransitie en duurzaamheid: geen mededelingen. 
 Toerisme en museale zaken. Jacco deelde mede, dat het aantal bezoekers voor musea en  

ook het bakkerijmuseum lijkt aan te trekken. Stoommachinemuseum heeft een verbouwing 
achter de rug, wat zeer tot tevredenheid heeft geleid bij de directie hiervan. 
Het oorlogsmuseum streeft naar een bezoekersaantal van 25000 of meer. Het 
Bakkerijmuseum wil hierbij aanhaken en bevindt zich nu op het aantal bezoekers van voor 
 corona. 

   
 
6. Rondvraag: 
 Mededeling werd gedaan van het aanstellen van een nieuwe directeur Stadshavens. 

De openstaande vacatures van de Stadsraad kwam aan de orde. Een eerdere toezegging van 
de voorzitter om de pers hiervoor te benaderen wordt binnenkort uitgevoerd. 

  
7. Sluiting: 
 Voorzitter sloot de vergadering om 21.00 uur en dankte ieder van zijn inbreng. 
  

De notulist, 

Dirk Appel. 


